
ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΑ Γ΄ ΚΛΙΣΗΣ 

 

 

Φωνηεντόληκτα                                                                                 Συμφωνόληκτα 

               

  μονόθεμα             διπλόθεμα             Αφωνόληκτα                                        Ημιφωνόληκτα 

καταληκτικά σε:         καταληκτικά σε:      μονόθεμα καταληκτικά                                            

-ως, -ωος               -ις, -εως            - ουρανικόληκτα                   υγρόληκτα          σιγμόληκτα          ενρινόληκτα 

(ἣρως, -ωος)            (πόλις, -εως)            φύλαξ, -κος                                        ακατάληκτα           μονόθεμα     

-υς, -υος                -υς, -εως            - χειλικόληκτα      μονόθεμα          διπλόθεμα      -ης, -ους           καταληκτικά σε: 

(βότρυς, -υος)          (πέλεκυς, -εως)          κώνωψ, -ωπος    ακατάληκτα σε:     ακατάληκτα σε:  Σωκράτης, -ους           -ις, -ῖνος 

-ευς, -εως              ουδέτερα σε:         - οδοντικόληκτα     -ηρ, -ηρος        -ηρ, -ερος       Περικλῆς, έους         δελφίς, -ῖνος  

(βασιλεύς, -έως)           -υ, -εως             πατρίς, ίδος      κρατήρ, -ῆρος      ἀθήρ, -έρος        -ως, -οῦς           ακατάληκτα σε: 

                      (ἄστυ, -εως)           ἐλέφας, -αντος      -ωρ, -ῶρος       -ωρ, -ορος       αἰδώς, - οῦς           -αν, -ᾶνος 

                     ακατάληκτα σε:      διπλόθεμα ακατάληκτα ἰχώρ, - ῶρος       ῥήτωρ, -ορος        -ος, -ους           παιάν, - ᾶνος 

                    -ω, -ους (  οος)        - οδοντικόληκτα      -αρ, -αρος      συγκοπτόμενα     βέλος, -ους            -ην, -ηνος 

                      (ἠχώ, -οῦς)            γέρων, -οντος     νέκταρ, -αρος        -ηρ, -ρος       -ας, -ως/-ατος         Ἓλλην, -ηνος 

                                           κτῆμα, -ατος                      πατήρ, πατρός       κρέας, -ως            -ων, -ῶνος 

                                                                                             πέρας, -ατος          χιτών, -ῶνος  

                                                                                                              διπλόθεμα 

                                                                                                         ακατάληκτα. σε:        

                                                                                                      -ην, -ενος (ποιμήν, -ένος) 

                                                                                                      -ων, -ονος (γείτων, -ονος) 

                                                                                                                  


